
 

 

 

 ,איתי שלום

. מתוך תחושה שהולכים ליפול עליי עם כל מיני משימות והתבדחויות, הגעתי לסדנה בחששות מסוימים
  .שבהחלט הצליחו לרתום את המחלקה לתוך עולם האימפרוביזציה, ה נהדרים'לשמחתי פגשתי חבר

אך נראה להפתעתי גם אני וגם המחלקה . כי המחלקה יחסית סגורה וביישנית ,שיהיה קשה חשבתי
ובהחלט משימות שיש בהם עניין , צחוקים באוויר, יתה כיפית ונעימהיהאווירה ה! השתחררנו מהר מאוד

 .שתורם באופן מעשי לעובדים גם לאחר הסדנה

 .והכי חשוב צוחקים בלי הפסקה כיפית ומשחררת, סדנה קלילה, צוות מדהים –לסיכום 

 
 
 
 

 שי שגב
 מנהל מחלקת אשראי

 מימון ישיר
 


